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 - Za više od tri godine koliko sam odbornik u Skupštini grada Pančeva uvek sam se zalagao za
poboljšanje uslova života mojih sugrađana, pogotovu u naseljenim mestima i samom Starčevu. 
 Najviše sam se bavio komunalnim problemima. Pored toga sa mojim dugogodišnjim
saradnikom Androm koji je u toku svog mandata preminuo, bavio sam se i rešavanjem
problema reke Nadele i njenog priobalja ali je za to nažalost potrebno mnogo novca i podrška
sa višeg nivoa. Zbog neslaganja sa gradskim odborom Srpske radikalne stranke pre pola
godine napustio sam tu odborničku grupu i od tada delujem kao nezavisni odbornik. Trudio sam
se da uvek podržavam svaku ideju koja je za dobrobit Starčeva i u dobrim odnosima sam sa MZ
Starčevo. Zahvaljujući mogućnostima i sposobnostima Petra Andrejića u nabavljanju sredstava
naše mesto ima bolju komunalnu infrastrukturu od mnogih beogradskih opština. Pohvalio bih
mnoge stvari koje su urađene u prethodnom periodu u Starčevu: Trg neolita, tribine na
stadionu, izgradnju vrtića... Nadam se da ću i buduće ostati politički aktivan mada još nisam
čvrsto odlučio. Za sada glasam isključivo po sopstvenoj savesti pa ću podržati usvajanje
budžeta za narednu godinu. Na kraju bih svim građanima poželeo srećne novogodišnje i
božićne praznike.
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